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مهدی غفاری- نویسنده و کارشناس ورزش
مُرد. امروز ۹۰ نفر دیگر هم مُردند که نامشان را  مَرد  آن 
نمی دانیم، خانواده هایشان می دانند. گرچه تعداد واقعی 

این ۹۱ نفر، بقول خودشان، ۲.۵ برابر، ۲۲۷ نفر است.
همزمان برای ورود واکسن »یک قُل دو قُل« می کنند، یک 
»قول صدقول« می گویند، نظامی ها و سیاسی ها و نظامی های 
سیاسی و سیاسی های نظامی درباره واکسن سخنان عالمانه 

می گویند و تحقیقات علمی عمیق شان نشان می دهد که 
واکسن آمریکایی و انگلیسی و حتی واکسن فرانسوی که 

نیامده، حاوی موادی است ضد ایرانی ها.
از  ورود هیاتی  داخلی،  اخبار  ترین خبر  و همزمان مهم 
طالبان به ایران بود، همان ها که یک نماینده مجلس گفت 
اصیل ترین جنبش منطقه اند، همان ها که دخترکان محصل 
را می کشند که چرا به جای زایمان، الفبا یاد می گیرند. لابد 

آمدنشان مصلحت نظام است، اما آیا ما »مجمع تشخیص 
مصلحت مردم« هم داریم؟ اصلا چرا باید میان تشخیص 

مصلحت این دو تفاوتی وجود داشته باشد؟
تازه  جسدهای  و  می کنیم  تماشا  ما  و  ما...  و  ما...  و 

می شماریم، تا روزی که ما را بشمارند...
 آن مَرد مُرد، در یک روز به همراه 90 تن از دیگر مردان و 

زنانی که  ما  نامشان را  نمی دانیم!

مهرداد میناوند + 91 نفر 
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خبر

موج چندم گرانی بدون
 نظارت میدانی!

بهمن ماه  ابتدای  حالی  در 
کمیسیون  جلسه  در  جاری 
سال۱۴۰۰  بودجه  تلفیق 
مصوب  کمیسیون  اعضای 
کارکنان  حقوق  که  کردند 
سال  در  لشکری  و  کشوری 
آینده ۲۵درصد افزایش پیدا 
روزهای  اولین  در  که  کند 
بارگذاریِ این خبر و انتشار از پایگاه های رسمی کشور و 
تریبون های دیداری- شنیداری، موج چندم گرانی در سال 
جاری به راه افتاده و ضرباهنگ افزایش قیمت در یکایک 
اقلام و انواع سبد محصولات خانوار به وضوح قابل مشاهده 

است.
افزایشی  روند  ارز،  نرخ  افزایش  با  و  گذشته  ماه های  در 
قیمت ها به طور یکباره و چندصد درصدی در بسیاری از 
محصولات خانوار به حدی افسارگسیخته قابل رؤیت بود 
که به زعم شماری از کارشناسان و مسئولان ذی ربط در 
این مجرا؛ نبود نظارت، اولین کاراکتر برای تفسیر این امر، 
به شمار می آید و این روزها در حالی از هفته های گذشته 
تا کنون شاهد مسیر نزولی در نرخ ارز در بازار هستیم که 
همچنان مدار صعودی افزایش قیمت ها به قوت خود باقی 
است و آنچه از دغدغۀ جمعی به زنگ خطر برای اکثریت 
گروه های جامعه تبدیل شده، آسیب های موجود در پس 
گرانی محصولات است که به هیچ وجه همخوانی مناسب و 
متناسب با درآمد قشر انبوه جامعه را ندارد و در این زمینه، 
سکوت مسئولات از عدم نظارت در این زمینه کمافی السابق 

پایدار است.
با نگاهی گذرا در بازار فعلی و باتوجه به کمبودهای متعددی 
که در شماری از اقلام مایحتاج خانوار وجود دارد، کنترل 
قیمت  و تأمین کالاهای اساسی از جمله ضروریات و موارد 
حداقلی در اجتماع فعلی است که از نبود نظارت از سوی 
دستگاه های ذی ربط حکایت دارد و وعده های مسئولان در 

این زمینه، سیبل وعید را نشانه گرفته است.
افزایش غیرمتناسبِ  به  تورم که  آمار موجود،  استنادِ  به 
سطح عمومی قیمت ها در یک جامعه اشاره دارد و به روند 
فزاینده و نامنظم افزایش قیمت ها در اقتصاد جامعه معنا 
کنونی،  جامعه  برای  بالایی  اعداد  با  روزها  این  می شود، 
وضعیت و ساختار اقتصادی را به رخ می کشد و با واکاوی 
اعداد و ارقام آماری در این زمینه؛ فهرست تغییرات قیمت 
موادغذایی در آبان ماه جاری از رشد 5 تا 26درصدی برخوردار 
شیب  در  خانوار  روزانه  مصرف  کالاهای  اکثریت  و  بوده 

صعودی قرار دارند.
بسیاری از متخصصانِ امر بر این باورند؛ دولت بازار را رها 
کرده و تأمین مواد اولیه برای تولید به سختی و با افزایش 
در  تولیدکننده می رسد که  به دست  قیمت سرسام آوری 
همین رابطه محمدآقاطاهر- رئیس اتحادیه بنکداران مواد 
غذایی می گوید: زمانی که تنها در مدت بسیارکم محصولات 
در کارخانه با افزایش قیمت مواجه می شوند، قطعاً این 
نیز  واحد های صنفی  به  این محصولات  توزیع  بر  گرانی 
می رسد. هر روز به بهانه گرانی و نوسان قیمت ارز شاهد 
گرانی محصولات و کالاها در بازار موادغذایی و سایر بازار ها 
هستیم و این رویه مدتی است که بنکداران و عوامل توزیع 

را دچار سردرگمی کرده است.
و با توجه به موارد مذکور و مشاهدات عینی در بازار داخلی 
خانوار  معیشتی  سبد  درخصوص  مندرج  گزارش های  و 
و دریافتی های موجود که از خط فقر مشهود در جامعه 
خبرمی دهند و با عنایت به این امر که در مقایسۀ خط فقر 
کنونیِ یک خانوادۀ چهارنفره با همان تناسب در سال90، رشدِ 
بیش از 9برابری قابل نظاره است؛ باید منتظر بود و دید 
در این مجرا رصد دستگاه های نظارتی برای رفع و رجوع 
گرانی های بی نظارتی، اجرایی خواهد شد و اجتماع فعلی 
شاهد هفته و ماه هایی بدون افزایش قیمت در محصولات 

متعدد خانوار خواهد بود یا خیر!

سرمقاله

رئیس گروه سلامت هوا و تغییر اقلیم وزارت بهداشت با 
بیان اینکه طبق برآورد سازمان جهانی بهداشت، ۲۰درصد 
آلودگی هوا هستند، گفت:  از  ناشی  ریه  از سرطان های 
متأسفانه از زمان تصویب و ابلاغ اجرای قانون هوای پاک از 
سال۱۳۹۶ تاکنون اقدام جدی در زمینه کاهش آلاینده های 

هوا انجام نشده است.
دکتر عباس شاهسونی با اشاره به سرطان زا بودن ذرات 
معلق کمتر از ۲.۵میکرون، گفت: از سال ۲۰۱۶ ذرات معلق 
کمتر از ۲.۵میکرون به عنوان آلاینده های سرطان زا شناخته 
شد و در عین حال مؤسسه ای هم تحت نظر سازمان جهانی 
بهداشت اعلام کرد که به طور کلی آلودگی هوا به طور 
قطعی سرطان زا است. در عین حال طبق برآورد سازمان 
جهانی بهداشت، ۲۰درصد از سرطان های ریه ناشی از آلودگی 

هوا هستند.
شاهسونی همچنین اظهار کرد: مهمترین مشکل ما در 
زمینه آلودگی هوا ذرات معلق کمتر از ۲.۵میکرون در شهر 

تهران و سایر کلان شهرها است.
وی درباره اقدامات اساسی در زمینه کاهش آلودگی هوا، 
تصویح کرد: اقدام اصلی که باید انجام شود، اجرای قانون 

هوای پاک بدون هیچگونه ملاحظه ای است. زیرا منابع 
آلودگی هوا فقط از یک منبع نیست و منابع ثابت، متحرک، 
سوخت های خودروهای دیزلی، موتورسیکلت های فرسوده 
و خودروهای فرسوده از جمله منابع آلوده کننده هوا در 
تهران و کلان شهرها محسوب می شوند. البته بیشترین 
درصد آلایندگی به خودروها و موتورسیکلت های فرسوده و 

خودروهای دیزلی مربوط است. 

وی تأکید کرد: تا کنون متأسفانه اقدام جدی در زمینه 
کاهش آلاینده های هوا انجام نشده است. طبق بررسی هایی 
که انجام داده ایم، از زمان تصویب و ابلاغ اجرای قانون 
هوای پاک از سال۱۳۹۶ تاکنون که در پایان سال۱۳۹۹ به 
سر می بریم، عملا میزان ذرات معلق در هوا کاهشی نداشته 
است و به همان مقدار است. بنابراین تا کنون این قانون 

هیچگونه تأثیری بر کاهش آلودگی هوا نداشته است.

خبراول

لزوم اجرای قانون هوای پاک بدون هیچ ملاحظه

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید علی اصغر عامری شهرابی  را گرامی می دارد

عضو ستاد ملی مقابله با کرونا گفت: شاهد افزایش 
دوباره بیماران در بیمارستان ها هستیم، علت اصلی این 
افزایش بی توجهی مردم به رعایت پروتکل های بهداشتی 
است و اگر با همین روند جلو برویم احتمالا در اسفند 
ماه شاهد خیز جدید و موج چهارم انتشار کرونا در ایران 

خواهیم بود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، مینو محرز 
افزود: روند افزایش بیماری کووید۱۹ و انتشار ویروس 
کرونا در ایران بسیار نگران کننده است و تعداد بیماران 
نیز  و  می کنند  مراجعه  بیمارستان ها  به  که  بستری 
بیماران سرپایی رو به افزایش است، علت اصلی آن هم 
افزایش دورهمی ها، تجمعات و مسافرت هاست و اینکه 
میزان رعایت پروتکل های بهداشتی در بین مردم کاهش 
یافته و رفت وآمدها در اماکن عمومی بیشتر شده است.

وی گفت: ویروس جهش یافته انگلیسی هم در کشور 
وجود دارد اما علت اصلی افزایش دوباره موارد ابتلا به 
کرونا مستقیما ربطی به ویروس جدید ندارد و به علت 
رعایت نشدن اصول بهداشتی در سطح جامعه و در بین 

مردم است.
عضو ستاد ملی مقابله با کرونا درباره ویروس جهش 

یافته  جهش  ویروس  داد:  توضیح  انگلیسی  یافته 
انگلیسی در ایران هم دیده شده و حتما وجود دارد، مگر 
می شود نباشد، شاید از مدتها قبل هم بوده است. به 
هر حال انگلیس تنها کشوری که به طور مرتب و مداوم 
ویروس را ژنوتایپ می کند و تغییرات جهش ویروس را 
رصد می کند و در این مورد سیستم قوی برای آزمایش 
مداوم نوع ویروس دارد، هیچ جای دنیا به اندازه انگیس 
ژنوتایپ ویروس کرونا را انجام نمی دهد به همین علت 

هم توانستند جهش ویروس را شناسایی کنند.
محرز گفت: ویروس جهش یافته کرونا اکنون به آمریکا، 
ایران و همه جای دنیا رفته است چون به هر حال 
مسافرت ها وجود دارد. در ایران هم رفت و آمد و پروازها 
به انگلیس و از انگلیس به ایران همیشه بوده است. 
البته امیدواریم این ویروس در ایران خیلی پخش نشود 

اما اگر گسترش پیدا کند، نگرانی ها بیشتر می شود.
وی اظهار کرد: در هر صورت افزایش موارد ابتلا به کرونا 
هنوز ربطی به جهش ویروس و انتشار ویروس جهش 
یافته انگلیسی در ایران ندارد و چه این ویروس در ایران 
پخش شده باشد یا نه، برای مقابله با این اپیدمی هنوز 
حرف اول را رعایت پروتکل های بهداشتی شامل زدن 

ماسک در همه اماکن عمومی، شستن مداوم دست ها 
و رعایت فاصله گذاری اجتماعی مردم به میزان بیش از 
۱.۵متر دارد و تا زمانی که واکسیناسیون گسترده مردم 
انجام نشود باید این اصول بهداشتی ضروری در بین 

مردم رعایت شود.
بیماری  عامل  کرونا  ویروس  گزارش،  این  اساس  بر 
چین  ووهان  شهر  در   ۲۰۱۹ سال  اواخر  از  کووید۱۹ 
منتشر  جهان  همه  در  کوتاهی  مدت  در  و  مشاهده 
شد؛ به طوری که سازمان بهداشت جهانی در اسفند۹۸ 
این  جهانی(  )همه گیری  پاندمی  بروز  )فوریه۲۰۲۰( 

بیماری را تأیید کرد.
ویروس کرونا با دست آلوده یا عطسه، سرفه و حتی 
قطرات تنفسی از طریق دهان، بینی و چشم به افراد 
منتقل می شود. تنگی نفس، خستگی و بدن درد، اختلال 
در بویایی وچشایی و مشکلات گوارشی از جمله علائم 
بیماری کووید۱۹ است. بیش از ۸۰درصد مبتلایان به 

ویروس نیز دچار بیماری خفیف می شوند.
جهش ویروس کرونا در انگلستان و آفریقا که موجب 
افزایش سرایت،  بیماری زایی و مرگ و میر آن شده، 

نگرانی های جدیدی را در جهان به وجود آورده است.

در دوران پادشاهی هيزم »جواد سريزدی« پدربزرگ 
من حمامی ده بود. به عبارتی صفر تا صد تنها حمام 
و  غلامحسن  و  غلامعلی  پسرش  چهار  و  او  با  ده 
غلامحسين و غلامرضا بود! دو پسر اول از كوير هيزم 
)طاق و قيچ( می آوردند و دو پسر ديگر باقی كارها 

را انجام می دادند.
كارها  دقيقا تقسيم شده و طبق زمانبندي بود، به 
طوری كه كوچكترين اشكال مقصرش معلوم بود. آن 
ها هيزم زمستان را تابستان دخيره می كردند و علاوه 
برنامه  كردن حمام  »ذغال سنگ سوز«  براي  آن  بر 

ريزی كرده و همه كارها ريز به ريز طراحی شده بود.
اقدامات گاهی »تون« حمام  با همه اين تدابير و 
زمستان كه هيزم كسری  اواخر  یا  سوراخ می شد 
داشت و از همان شب قبل معلوم بود كه فردا قبل 
از قضاي نماز صبح حمام آماده نيست، اينجا بود 
كه نگرانی »جواد سريزدی« و نگرانی او از اين قصور 
بدجوری نگرانش می كرد! اگر شب جمعه بود چهار 
پسر را مامور می كرد كه درب ششصد خانه روستایی 

را بزنند و بگويند كه فردا حمام به راه نيست و زود 
صبحشان  نماز  به  پاكيزه  و  پاک  صبح  تا  بخوابند 
برسند و اگر شب های غيرجمعه بود به اعلام پسران 

با صدای بلند توی كوچه های ده بسنده می كرد.
اين بصیرت و احساس مسئوليت يک پيرمرد بی ادعا 
و با سواد قرانی در سال های دهۀ سی است ولی 
رئيس كل برق كشور بدون آنكه بگويد، یک دفعه 
سیخكی برق یک كارخانه بزرگ سيمان با ١2000 تن 
توليد را قطع می كند و فكر نمی كند كه عاقبت 
اين  فرهنگی  حتی  و  امنيتی  سياسی،  اقتصادی، 

كارهای »یهویی« و »قرل قورتكی« چيست!
وجدانا خدا بيامرز بابا جواد من بصيرتر بوده است يا 

رئيس كل برق كشور؟

خطر موج چهارم کرونا در اسفندماه جدی است

وزیر و حمامی!

کرونادرایران

تلنگر

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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جامعه

که  سایبری  جرایم  از  پیشگیری  کارگروه  جلسۀ  در 
به میزبانی معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم دادگستری کل استان البرز و با حضور سرهنگ 
علی قاسم پور- معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی 
استان البرز و مدیران ارشد پلیس فتای استان برگزار 
گردید، بر ارتقاء همکاری های فی مابین و همگرایی در 
اجرای برنامه های مشترک جهت پیشگیری از جرایم و 

آسیب های اجتماعی تأکید شد.
و  اجتماعی  قضایی،  معاون  خانی-  داراب  جعفر 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز در 
این جلسه ضمن اشاره به افزایش ضریب نفوذ اینترنت 
و استفاده روز افزون شهروندان از فضای مجازی، اظهار 
کرد: به موازات قابلیت ها و ظرفیت های غیرقابل 
انکار فضای مجازی، به دلیل سهولت در انجام برخی 
اعمال مجرمانه، امکان تحصیل هویت های گوناگون، 
گمنامی و...، این فضا باید به دقت رصد و پایش شده 

نیز  شهروندان  سایبری  فرهنگ  و  رسانه ای  سواد  و 
ارتقاء پیدا کند.

این  تهدیدات  و  سوء  آثار  از  پیشگیری  افزود:  وی 
فضا، نیازمند آشنایی همگان با تغییرات نوظهور و 

فرهنگ سازی عمومی است.
این مقام قضایی درخصوص طرح جامعه محور پلیس 
از  با عنوان »همیار سایبری« جهت بهرهمندی  فتا 
و  بیان  مطالبی  مردمی،  و همکاری های  مشارکت 
خاطر نشان کرد: بهره گیری از این ظرفیت در کنار 
سامانۀ سجام قوه قضاییه، قابلیتی ارزشمند جهت 
نقش  آفرینی آحاد جامعه در پیشگیری از جرایم و 

آسیب های اجتماعی است.
از  استفاده  با  جرایم  ارتکاب  پنهان  الگوهای  کشف 
ظرفیت داده کاوی نیز در این جلسه مورد بحث و 

تبادل نظر قرار گرفت.
دبیر شورای پیشگیری از وقوع جرم استان البرز در 

استان  کل  دادگستری  توافق  به  اشاره  پایان ضمن 
البرز و نیروی انتظامی استان در ارتقاء آگاهی های 
شهروندان با هدف پیشگیری از جرایم و آسیب های 
اجتماعی، از همکاری مجموعه نیروی انتظامی البرز 

در تحقق اهداف پیشگیرانه تشکر کرد.

با هدف پیشگیری از جرایم و آسیب های اجتماعی تأکید شد؛

ارتقاء همگرایی برنامه های دادگستری کل استان و نیروی انتظامی
تمرین استقلال محل »آموزش« است؛

لزوم فاصله بین استقلال و اولتراها
به  که  زمانی   ١389 سال 
عمومی  روابط  مدیر  عنوان 
حکم  استقلال  باشگاه 
کردم  پیشنهاد  گرفتم، 
یک  جز  به  تیم  تمرینات 
پشت  هفته،  در  روز  دو  یا 

درهای بسته انجام شود.
روالی که در تمام تیم های 
حرفه ای دنیا مرسوم است و کسی نمی تواند برای تماشای 
تمرین تیم هایی مثل فاینورد یا بایرن مونیخ هر روز به 
کمپ تمرینی آن ها برود. محدودیتی که البته شامل حال 
خبرنگاران هم می شد و آن ها مجاز بودند فقط یک ربع اول 
تمرین در محل حاضر باشند. پیشنهاد من مورد موافقت 
کادرفنی و مدیر وقت باشگاه قرار گرفت اما عده ای به 
خاطر منافع شان با آن مخالفت کردند و بهانه شان این بود 
که استقلال یک تیم مردمی است و با این کار دارید مردم 

را از تیم جدا می کنید!
حتی کار به برنامه های تلویزیونی کشید که می گفتند تیم 
مال هوادار است و باشگاه حق ندارد جلوی هوادار را بگیرد و 
اصلا تیم بدون هواداراش، ماهیت ندارد! خب مردم شامل 
طبف های وسیعی هستند و هرکدام از مسیر خودشان 
استقلال را دوست دارند. نمی توان به کسی گفت که یا 
تیم را دوست نداشته باش یا اگر دوست داری باید سبک 
زندگی خاصی دشته باشی! اما در کنای این دوست داشتن 
عمومی، پاره ای الزامات هم هست که باید به آن توجه 
کرد؛ صرف دوست داشتن اجازه نمی دهد که افراد در کنار 
محبوب شان قرار بگیرند. در میان هواداران میلیونی یک 
باشگاه فوتبال هم، گروهی هستند که اولتراها مشهورند. 
آن ها این پتانسیل را دارند که باشگاه ها را با دردسرهای 

بزرگ مواجه کنند.
به  نزدیکی شان  و  اعمال خشونت هستند  آماده  اولتراها 
روزها تصاویر  این  باشد.  تواند دردسرساز  باشگاه ها می 
حضور یکی از افراد سابقه دار در محل تمرین تیم انتقادهای 
بعضی  کنار  در  او  یادگاری  عکس  و  برانگیخته  زیادی 
بازیکنان و مریان موجب ناراحتی طیف بزرگی از استقلالی 
ها شده است. البته که اتهام زدن به افراد بدون ادله و 
اسناد محکمه پسند کار درستی نیست، اما اینکه اعضای 
تیم از اولتراها دور نگه داشته شوند وهم خواسته به جا و 

دوراندیشانه  ای است. 
همین دو سال پیش و پس از انتقادهای من از عملکرد 
ضعیف »فرشید اسماعیلی« و هدر دادن پنالتی دربی با 
ضربه چیپ، او یکی دو نفر از اولتراها را مامور کرده بود که 
مرا به اصطلاح خودشان گوشمالی بدهند! و آن ها به دنبال 
آدرس من می گشتند. این که گفته شود:»هرکی بدخواه 
فلان مربی یا بازیکنه، با من طرفه!« خود یک تهدید بالقوه 
برای ساکت کردن منتقدان است. رویه ای که در باشگاه 
های حرفه ای دنیا به شدت با آن برخورد می شود تا فوتبال 

از مسیر »عقلانیت» خارج نشود.

دریچهیورزشی»البرز«چهخبر؟

سخنگوی ستاد مبارزه با ویروس کرونا در استان البرز 
با بیان اینکه »تهدید شروع پیک چهارم در استان البرز 
وجود دارد« گفت: تاکنون با عدم بازگشت سیر نزولی 

جدید در استان روبه رو هستیم.
مهرداد بابایی در زمینه وضعیت شیوع بیماری کرونا 
در استان البرز با بیان اینکه »با اعمال محدودیت های 
سخت تردد در تمام کشور از جمله استان البرز با کاهش 
مراجعات، بستری و فوتی ها روبه رو بودیم« اظهارکرد: 

درحال حاضر این روند نزولی کاهش پیدا کرده است.
وی با بیان اینکه به دلیل وضعیت آب هوای وضعیت 
رعایت  عدم  صورت  در  افزود:  است،  شکننده  بسیار 
در  چهارم  پیک  شروع  تهدید  بهداشتی  پروتکل های 

استان وجود دارد.
سخنگوی ستاد مبارزه با ویروس کرونا در استان با اشاره 
به اینکه »در حال حاضر وضعیت نسبتا ثابتی در استان 
حاکم است« بیان کرد: چند روز بدون فوتی را در هفته 

گذشته در استان تجربه کردیم که این میزان در حال 
حاضر صفر نیست و روزانه فوتی های قطعی کرونا نیز 

به ثبت رسیده است.
پیک  بروز  احتمال  بیماری  این  عادی انگاری  بابایی 
چهارم این بیماری را بیش از پیش می کند، تصریح 
کرد: تمامی افراد در همه سنین در جامعه باید با رعایت 
توصیه های گفته شده بهداشتی به عدم ابتلا خود و 

دیگر افراد جامعه کمک کنند.

سیر نزولی شیوع کرونا در استان البرز متوقف شد 

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمدرضا رزمی«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

کالاهای  گفت:  البرز  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
اساسی مردم به اندازه کافی در استان موجود و اگر 
سیستم توزیع به درستی عمل کند، قطعاً مشکل و 
کمبودی نخواهد بود و همچنین قیمت ها به شکل 

غیرمنطقی افزایش نمی یابد.
عزیزاله شهبازی با تأکید بر اینکه باید از ظرفیت توزیع 
به  توزیع مواد غذایی  استان جهت  داخلی  کنندگان 
ویژه روغن و شکر استفاده شود، افزود: در جایی که 
فعالان اقتصادی، تجار، توزیع کنندگان و تولیدکنندگان 
قدرتمندی در استان داریم، نباید شبکه توزیع را به خارج 

از استان بسپاریم.
وی ادامه داد: در اوایل شیوع کرونا در توزیع دارو با 
مشکل مواجه بودیم ولی زمانی که مدیریت توزیع را 
در داخل استان به دست گرفتیم، هیچ داروخانه ای 
با کمبود و تأخیر تأمین دارو و مواد ضد عفونی کننده 

مواجه نشد، بنابراین در شرایط فعلی نیز باید چنین 
رویه ای را در پیش بگیریم.

شهبازی گفت: کالاهای اساسی مردم به اندازه کافی 
در استان موجود و اگر سیستم توزیع به درستی عمل 
کند، قطعا مشکل و کمبودی نخواهد بود و همچنین 

قیمت ها به شکل غیرمنطقی افزایش نمی یابد.
وی افزود: فرمانداران در شهرستان ها باید اشراف کامل به 
ورود و خروج کالاهای اساسی داشته باشند و روند امور 

را به صورت میدانی مورد نظارت قرار دهند.
استاندار البرز گفت: با اشاره به همایش اخیر استانداران 
با وزیر محترم کشور دغدغه هایی مطرح شد، افزود: بر 
این اساس موضوعاتی پیرامون حفظ و تامین امنیت، 
سلامت و معیشت مردم مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

وی عنوان کرد: بیماری منحوس کرونا تبعات بسیاری 
در دنیا و به تبع آن ایران داشت که به واسطه آن برخی 

افراد شغل خود را از دست دادند.
شهبازی گفت: انسجام و وحدت مسئولان استان و 
تعامل و همکاری در جهت مقابله با کرونا و عواقب آن 

بسیار خوب و قابل قدردانی است.
وی افزود: همراهی کم نظیر مردم البرز در جهت اجرای 
مصوبات ستادهای ملی و استانی به ویژه اصناف، نتایج 
بسیار خوبی داشت و در چهارهفته اخیر سخنگوی ستاد 
ملی مقابله با کرونا از مدیریت بیماری در استان قدردانی 

کرده است.
وی گفت: معاون محترم وزیر بهداشت نیز در اوایل 
هفته جاری در البرز حضور یافته و از اقدامات مقابله ای 
استان و مدیریت صحیح در جهت کاهش مرگ و میر و 

بستری قدردانی کردند.
شهبازی افزود: طبق دستور رییس جمهور محترم که 
در قالب بخشنامه ابلاغ شده هرهفته جلسات ستاد 
تنظیم بازار برگزار می شود، نظارت بر عرضه، تولید، توزیع 
و قیمت های کالاهای اساسی در این جلسات صورت 

می گیرد.
برنامه ریزی کنند  باید  ادامه داد: مدیران مربوطه  وی 
که با نظارت کافی از افزایش افسارگسیخته قیمت ها 

جلوگیری کنند.
شهبازی گفت: بسیج اصناف با بهره برداری از نیروهای 
داوطلب ادارات استان نسبت به نظارت بازار اقدام می 

کنند.
وی افزود: در خصوص توزیع و تأمین میوه شب عید، 

مقرر شد که شبکه مطمئنی برگزیده شود.
استاندار البرز گفت: مقرر شد مدیر کل صمت استان 
با همکاری فرمانداران برنامه ریزی کند که تمامی توزیع 
کالاهای اساسی که از طریق دولت تأمین می شود، تحت 

نظارت جدی و توزیع مناسب باشد.

»استاندار البرز«:

کالاهای اساسی در البرز به اندازه کافی موجود است

محمد حیرانی

 نویسنده و کارشناس رسانه
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »رضا مریدی دلفان«

 - سلطان سرنای ایران - را گرامی می دارد
شهری

شهری

»محمدرضا احمدی نژاد« تاکید کرد:

شناسایی نقاط بحرانی و حادثه خیز معابر درون شهری کرج 

بر ضرورت  ترافیک شهرداری کرج  و  نقل  و  معاون حمل 
تکمیل طرح های ترافیکی نیمه تمام، رصد نواقص تجهیزات، 

نگهداری و تعمیر تابلوهای ترافیکی شهر تاکید کرد.
محمدرضا احمدی نژاد در نشست با شهردار منطقه ۹ که 
این  ترافیکی  ارزیابی عملکرد  و  بررسی مشکلات  پیرامون 
بر ضرورت نظارت نظام مند و  تاکید  با  برگزار شد،  منطقه 
سازماندهی شده بر روند پیشرفت و تحقق پروژه های ترافیکی 
در سطح مناطق شهرداری و ارزیابی عملکرد ادارات ترافیک، 

اظهار کرد: درصدد برطرف کردن مسائل و مشکلات و پیرو آن 
ارائه خدمات ترافیکی مطلوب به شهروندان هستیم.

وی با بیان اینکه منطقه ۹ از جمله مناطق پیشرو در حوزه ارائه 
خدمات ترافیکی است، افزود: این منطقه عملکرد قابل قبولی 

را در بخش اقدامات ترافیکی به ثبت رسانده است.
تکمیل  بر  کرج  ترافیک شهرداری  و  نقل  و  معاون حمل 
طرح های ترافیکی نیمه تمام، رصد نواقص تجهیزات، نگهداری 
و تعمیر تابلوهای ترافیکی تاکید کرد و گفت: رسیدگی به 
مطالبات شهروندان باید در صدر اقدامات مسئولان ترافیک 

مناطق قرار گیرد.
این مسئول در بخش دیگر با اشاره به لزوم غنی سازی و 
بارگذاری اطلاعات ترافیکی مناطق در نقشهGIS، گفت: هدف 
از ایجاد سامانه اطلاعات مکانی)GIS( در این حوزه راه اندازی 
پایگاه اطلاعاتی جامع در خصوص حجم ترافیک، محدودیت 
سرعت راه ها، محل وقوع تصادفات، ویژگی های هندسی راه، 

موقعیت تقاطع های چراغ دار و... است.
احمدی نژاد با اشاره به شناسایی نقاط بحرانی و حادثه خیز 
معابر درون شهری توسط کارشناسان این مجموعه به منظور 
آرام سازی معابر، گفت: این طرح در معابر پرتردد مناطق ده گانه 
به ترتیب اولویت از نظر حادثه خیز بودن اجرایی خواهد شد.

خانۀملت

مکثوعکس

عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
افزایش مبلغ وام ازدواج در سال ۱۴۰۰ گفت: به منظور 
این  از  ناشی  احتمالی  سوء استفاده های  از  جلوگیری 
افزایش، به هر شخص در دوران زندگی فقط یک بار وام 

ازدواج داده خواهد شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسینعلی حاجی دلیگانی 
روز گذشته در خصوص جزئیات افزایش مبلغ وام ازدواج 
در سال ۱۴۰۰ اظهار داشت: دولت در لایحه بودجه ۵۰ 
میلیون تومان برای هر عروس و داماد در نظر گرفته بود.

وی افزود: در مجلس شورای اسلامی اما مبلغ این وام 
۲۰ میلیون تومان افزایش یافت و به ۷۰ میلیون تومان 

)به ازای هر نفر( رسید.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات مجلس 
اعتبار  یک  همچنین  کرد:  خاطرنشان  اسلامی  شورای 
تشویقی برای پسرانی که زیر ۲۵ سال و دخترانی که زیر 

۲۳ سال ازدواج می کنند، گذاشته شد.
وی ادامه داد: براساس این اعتبار تشویقی، ۳۰ میلیون 
تومان برای این دختران و پسران )زیر ۲۳ سال وپسران 

۲۵ سال( اضافه و در مجموع ۱۰۰ میلیون تومان دریافت 
خواهند کرد.

به گفته نماینده مردم شاهین شهر، میمه و برخوار در 
مجلس، به منظور جلوگیری از برخی تبعات احتمالی 
افزایش مبلغ وام )همچون خرید و فروش وام، طلاق و 
ازدواج های صوری و...( نیز به هر شخص فقط یک بار وام 

ازدواج داده خواهد شد.
با مبلغ ۱۰  از سال ۱۳۹۶  ازدواج  گفتنی است که وام 
میلیون تومان به  روز شد و در سال ۹۸ و ۹۹ به ترتیب به 
۳۰ میلیون و ۵۰ میلیون تومان )به هر نفر( با بازپرداخت 

هفت ساله و بهره چهار درصد افزایش یافت.
از آغاز تشکیل دولت تدبیر و امید مجموع میزان این وام 
نیز برابر با ۲ هزار میلیارد تومان بود که از سال ۹۶ به ۱۰ 
هزار میلیارد و در سال ۹۷ نیز به ۱۵ هزار میلیارد تومان 

افزایش یافت.
سال ۹۸ نیز نزدیک به ۳۰ هزار میلیارد تومان وام ازدواج 
در کشور پرداخت و به  روز شد و در سال ۹۹ نیز رقم این 

وام نیز در مجموع به ۵۰ هزار میلیارد تومان رسید.

برای هم نسل های من، آن نسل طلایی ۹۸، مثل معبود 
و  قابل پرستش و ستایش است، نسلی که شاید سن 
سالمان قد نداد و بازی هایشان را به چشم ندیدیم، اما 
آن چیزی که از افتخار آفرینی هایشان برای ما به یادگار 
گذاشتند، دهان به دهان مخابره شد تا امثالِ ما هم با مرورِ 

روزگار بزرگی هایشان بزرگ شویم.
نسلی که معنای غیرت، عزت و افتخار را برای ورزش وطن 
تداعی کرد، نسلی که بوی تعصب و حماسه سازی می داد، 
نسلی که به راستی سزاوار القابی چون طلایی بود، نسلی که 
غنی از مفاخر و چهره های محبوبی شد که توانستیم سالیان 

سال با نمایش های درخشانشان عاشقی کنیم.
آن ژن های خوب نود و هشتی، به فوتبال ایران عقاب و 
شهریار، سرطلایی و جادوگر را هدیه دادند، همان بزرگانی 
که دوران مدیدی در قاره سبز پادشاهی کردند، اما حالا 
برایمان چه غم انگیز است که در فقدان از دست دادن یکی 
از آن آقازاده های نسل نود و هشتِ فوتبال ایران، به سوگ 

نشسته ایم...
شاید برایمان خیلی سخت باشد، اما دیگر باید پیش از نام 
یکی از آن نامیان نود و هشت حماسه ساز تاریخ فوتبالِ 

وطن، از عنوان فقید یاد کنیم...
داشتنی  دوست  آن ۲۵  رفت،  فوتبال  مهرداد  دیگر  آری، 
پرسپولیس و تیم  ملی، آن مرد همیشه خندان و پرانرژی، 
کسی که با رفتنش برای چندمین بار قلب فوتبال ایران را در 
هم شکست. ستاره شماره بیست و پنج خاموش شد، دیگر 
برای این حال خرابمان سرخ آبی   توفیقی ندارند، آبی و قرمز 

در کنار هم، رخت عزای مهرداد را به تن کرده ایم...
شاید همین چند وقت پیش که در برنامه ای، از غم مردمش 
گفت و خواست از فضای کری خوانی ها جدا شود، می دانست 
که قرار است خیلی زود ترکمان کند، جدا از تمام حرف و 
حدیث های این سال ها، بدون شک از مهرداد میناوند با آن 
همه خاطره تلخ و شیرین، همان تصویر باشکوه به یاد ما 
می ماند و حالا با این رفتن زودهنگام، ما ماندیم و هزاران 

حسرت که فوتبال ایران دیگر مهرداد ندارد...
مهرداد جان، بالاخره علی ها هم با یکدیگر آشتی کردند، طبق 
همان قول و قرار تو، دایی و کریمی مهمانت بودند، بر سر 
مزار تو، در آغوش هم، همان چیزی شد که می خواستی و 

چه حیف که فقط تو نبودی...
راستی حال علی هم چندان خوب نیست، همان انصاریانِ 

رفیق، برایش دعا کن، داغ تو دیگر برای ما کافی است...
همیشه بیادت هستیم.

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: 
اجرایی  هزینه های  کردن  هدفمند  و  جویی  صرفه  با 
کسب  راستای  در  اجرا  قابل  برنامه های  همچنین  و 
درآمدهای پایدار، می توان سرفصل جدیدی در بودجه 
سال ۱۴۰۰ رقم زد.  محمد مسیبی ، با تاکید بر ضرورت 
تغییر در نحوه هزینه کرد، صرفه جویی و جلوگیری از 
پسماند  مدیریت  سازمان  در  درآمدی  منابع  رفت  هدر 
اظهار کرد: با صرفه جویی و هدفمند کردن هزینه های 
اجرایی و همچنین برنامه های قابل اجرا در راستای کسب 

درآمدهای پایدار، می توان جدیدی در بودجه سال ۱۴۰۰ 
رقم زد . این مسئول در جلسه تدوین بودجه سال ۱۴۰۰ 
ادامه داد: بدون شک با حذف سرفصل های غیر ضروری 
اجرای  کردها، سرعت  هزینه  نحوه  در  تغییر  و  بودجه 

پروژه ها افزایش پیدا می کند.
مسیبی در پایان از همکاران سازمان مدیریت پسماند 
خواست صرفه جویی در تمامی زمینه های اجرایی و اداری 
را سرلوحه خود قرار دهند تا رشد و پیشرفت همه جانبه 

این سازمان محقق شود.

به منظور جلوگیری از سوءاستفاده های احتمالی؛

وام ازدواج = هر شخص فقط یک بار! 

مهرداد رفت...

با صرفه جویی و هدفمند کردن هزینه های اجرایی؛

سرفصل جدیدی در بودجه سال ۱۴۰۰ سازمان مدیریت 
پسماند رقم خواهد خورد

گزارش

»دنیای هوادار« از زمان طلایی درمان آلزایمر گزارش می دهد؛

تشخیص زودهنگام
رئیس انجمن آلزایمر ایران با تاکید بر اهمیت تشخیص 
زودهنگام آلزایمر به عنوان زمان طلایی درمان این بیماری، 
گفت: مداخلات درمانی و مراقبتی حتی در مراحل اولیه 

بروز بیماری می تواند موثر و کارساز باشد.
معصومه صالحی روز گذشته با اعلام این مسئله، افزود: 
که  دارند  وجود  مختلفی  درمانی  برنامه های  و  مداخلات 
می توانند با تشخیص به موقع و در مراحل اولیه بیماری 
آلزایمر موثر واقع شوند. با تشخیص زودهنگام و اقدامات 
به موقع می توان از تاثیرات منفی اقتصادی و بار هزینه های 
تحمیل شونده بر جامعه و سیستم های خدماتی و حمایتی 

کاست.
وی اظهار داشت: در حال حاضر، بسیاری از افراد با علائم 
داده  تشخیص  دیر  حافظه(   و  شناخت  )اختلال  آلزایمر 
می شوند. این مسئله موجب تاثیر قابل ملاحظه در درمان 
می شود که فاصله درمانی »زمان از دست رفته« را ایجاد 
می کند و دسترسی این افراد به اطلاعات، درمان و مراقبت، 
خدمات حمایتی محدود شده و مشکلات بسیاری را برای 
همه افراد درگیر از مبتلایان به آلزایمر گرفته تا خانواده ها، 

مراقبان و سیستم های سلامت و بهداشت ایجاد می کند.
صالحی ادامه داد: در بیش از  دو سوم افراد مبتلا به آلزایمر، 
بیماری تشخیص داده نمی شود و تشخیص ندادن بیماری 
موجب تقویت باورهای غلط مانند نسبت دادن فراموشی به 
سالمندی و کهولت سن شده و این باور موجب می شود که 
این تصور غلط که کاری نمی توان انجام داد پا برجا بماند.

وی تاکید کرد: مداخلات درمانی و مراقبتی مانند دارو و 
بیماری می تواند  بروز  اولیه  در مراحل  روانشناسی حتی 
موثر و کارساز باشد و موجب بهبود اختلال شناختی، حفظ 

استقلال فردی و کیفیت زندگی بیمار می شود.
رئیس انجمن آلزایمر ایران با بیان اینکه حمایت و برگزاری 
جلسات مشاوره برای مراقبان و سالمندان می تواند موجب 
بهبود خلق و خو و کاهش فشار روانی ناشی از بیماری 
آلزایمر شود، گفت: این امر می تواند بستری شدن و یا 
سپردن افراد مبتلا به آسایشگاه و خانه های سالمندی را 

به تعویق  اندازد.
دهد  می  نشان  جهانی  مطالعات  کرد:  تصریح  صالحی 
تشخیص زود هنگام آلزایمر می تواند موجب صرفه جویی 
در هزینه ها به میزان ۱۰ هزار دلار به ازای هر فرد شود و  

جدید  درمان های  روی  بیشتری  تحقیقات  و  مطالعات 
صورت گیرد.

وی با بیان اینکه سنین پایین تر از ۶۵ سال در کشور دچار 
آلزایمر می شوند، خاطرنشان کرد: این بیماری در زنان ۶ 
درصد بیشتر از مردان است که این موضوع مربوط به طول 
عمر زنان است و باید برنامه های مراقبتی و پیشگیری از 

روند افزایش آلزایمر گسترش یابد.
صالحی تصریح کرد: هر فرد مبتلا به آلزایمر ماهانه حدود 
چهار میلیون تومان هزینه درمان دارد. گسترش خدمات 
گفتاری، حمایتی و پیشگیری و اطلاع رسانی و آگاهی به 
مردم در مورد عوامل ایجاد آلزایمر و بهبود کیفیت زندگی 
بیماری  این  از  ناشی  های  هزینه  افزایش  از  تواند  می 

جلوگیری کند.
 ۴۶.۸ تعداد  بهداشت،  جهانی  سازمان  گزارش  اساس  بر 
میلیون نفر در جهان با دمانس زندگی می کنند که هر ۲۰ 
سال، این رقم دو برابر می شود؛ به طوری که در سال ۲۰۳۰ 

به ۷۴.۷ میلیون نفر خواهد رسید.
سال ۲۰۵۰، تعداد ۱۳۱.۵ میلیون نفر در جهان با دمانس 
زندگی خواهند کرد که ۶۸ درصد این بیماران در کشورهای 

با درآمد کم و یا متوسط خواهند بود.
حدود ۷۰۰ هزار نفر در ایران به این بیماری مبتلا هستند و 
در واقع هر هفت دقیقه یک نفر در کشور به بیماری آلزایمر 
دچار می شود که در صورت تداوم روند فعلی، در ۲۰ سال 

آینده دو میلیون و ۵۰۰ هزار نفر مبتلا خواهند شد.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »سیف الله داد« فرهنگی

- تهیه کننده، فیلمنامه نویس و کارگردان فقید - را گرامی می دارد

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم|ببینیم|بخوانیم

 Steven اثری از استیون ویلسون The Future Bites آلبوم آرت راک آینده می گزد
پرآوازه  گروه  اعضای  از  یکی  او  است.  برجسته  ترانه سرای  و  خواننده   Wilson
پورکیوپاین تری Porcupine Tree بود که همراه با این گروه توانست به عنوان یکی 
 THE FUTURE .برجسته ترین ترانه سرایان پراگرسیو راک دنیای موسیقی مطرح شود
BITES™ ششمین آلبوم استودیویی این هنرمند است که با فاصله چهار ساله نسبت 
به آلبوم تا استخوان To the Bone منتشر شد. این آلبوم در ابتدا قرار بود در 
ژوئن۲۰۲۰ منتشر شود، اما به دلایل مختلفی از جمله همه گیری بیماری کووید۱۹ 
با تاخیری تقریبا یک سال و نیمه در ژانویه۲۰۲۱ منتشر شد. استیون ویلسون در 
 Faultline با نام مستعار فولتلاین David Kosten ساخت این آلبوم با دیوید کاستن
همکاری کرد. او در این آلبوم گریزهای زیادی به موسیقی عامه پسند زده است و 
المان های دنس، الکترونیکا و پاپ حضور پررنگی در آلبوم آینده می گزد، دارند و از 
این حیث شباهت زیادی به آلبوم تجربی او در گروه نو من No-Man با نام ذره ذره 
وجودم دوستت دارد Love You to Bits دارد. نام این دو آلبوم نیز شباهت های 
زیادی دارندو در کنار این توصیفات، استفاده از صدای فالستو در این آلبوم به خوبی 
توانسته در گیرایی این آلبوم و نفوذ آن اثر بگذارد. این آلبوم اثری است که در آن 
به وضوح شاهد تغییر ساختاری نسبت به گذشته این هنرمند هستیم و به نحوی 

هنرمندانه آن چه که از استیون ویلسون در یاد داریم را نیز با خود دارد.

The Future Bites
::استیونویلسون::

خلاصه داستان: زن جوانی که از یک واقعه غم انگیز در گذشته خود آسیب دیده 
است ، به دنبال انتقام از کسانی است که از مسیر او عبور می کنند.

در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم- James Berardinelli جیمز براردینِلی؛ آمده 
است: »زنی جوان با آینده ای درخشان « فرخنده جسارت آغازین کار » امرلد فنل « 
بازیگر/نویسنده به عنوان کارگردان غیرقابل وصف است.یه کمدی سیاه با رنگ و 
بوی یک فیلم هیجانی است؟ آیا یک فیلم با پیامی جدی است که طعنه آمیز ارائه 
می شود؟ در حقیقت فیلم اندکی از همه این هاست ، و کلیت تولید فیلم خشن و 

.meToo# نافرمان است، عصاره ای بی نقص از عصر جنبش
وقتی برای اولین بار »کسندرا« با بازی »کری مولیگان« را می بینیم او شبیه کارکتری 
آشنا است، دختری سی و اندی ساله که کالج را ترک کرده و همچنان با اولیا زندگی 
می کند ) با بازیگری »کلنسی براون« و »جنیفر کولیج«( و دوست پسری ندارد و 
در شغلی بدون آینده گرفتار شده است. دیدن اینکه چگونه این فیلم می توانست 
به یکی از آن انتقام های زنانه تبدیل شود آسان است اما فنل چیز بیشتری از 
استثمار در ذهن داشت. در حالی که فنل از برخی از استعاره های معمول این ژانر 
استفاده می کند اما او کیسی را به شخصیتی عمیق تر از استریوتایپ »زن مظلوم 
دیوانه شده« تبدیل می کند.  طبیعی است که کارگردانی تازه کار با چنان دستورکار 

جاه طلبانه ای به مشکلاتی هم بربخورد و...

Promising young Woman - زنی جوان با آینده ای درخشان
::امرالدفنل::

کتاب عجیب ترین راز با نثری ساده و برای خواندن سریع و آسان نوشته شده 
است. هدف این کتاب آگاهی رسانی در کمترین زمان است در این کتاب می 
خواهیم در مورد عجیب ترین راز جهان با شما صحبت کنیم: »موفقیت«.نایتینگل 
معتقد است اکثریت مردم از اهمیت عجیب ترین راز غافل هستند و به جای 
آن، در انفعال و بی عملی غوطه ور می شوند، آن ها بی هدف و ناراضی اند و معنای 
زندگی را گم کرده اند. این کتاب به شما آموزش می دهد که چگونه ذهنیت خود 
را طوری تغییر دهید که بتوانید در زمینه کاری خود جزو پنج درصد موفق شوید. 
او در پایان کتاب، چالشی سی روزه را به منظور پیاده سازی عجیب ترین راز ارائه 
می کند. این آزمون برای خلق عادت های جدید و سالم طراحی شده که تمرکز 
آن ها، بر دستیابی به اهداف، با کمک غلبه بر چرخه مسموم افکارِ منفی است. 
تردید به خود، نگرانی، ترس و دیگر احساسات منفی، بدون شک شما را در زندگی 

عقب نگه می دارند. 
ذهن شما و فراتر از آن، کائنات، تفاوت بین محصول مثبت و منفی را درک نمی کنند. 
چه سم بکارید چه امید، معادل آنچه که کاشته اید را درو خواهید کرد. به محض اینکه 
تمرکز شجاعانه، آرام و مثبت بر یک هدف را جایگزین افکار محدودکننده و منفی کنید، 
فقر مالی، عاطفی و معنوی را با فراوانی عوض خواهید کرد و انواع ثروت ها از همه نوع 

در زندگی شما جاری خواهند شد.

عجیب ترین راز -   ارل نایتینگل
::ترجمه:امیرپورطهماسبی::

کتابفیلمموسیقی

بشنویم|ببینیم|بخوانیم

در شرایطی که با مرگ روزانه تقریبا 70 تا ١00 نفر از هموطنان مان 
دست و پنجه نرم می کنیم و همین چند روز پیش »مهرداد 
میناوند« به علت این ویروس و آمبولی ریه جان شریف اش را 
از دست داد، آیین قرعه کشی ترتیب اکران فیلم های نامزدشده 
در سی ونهمین جشنواره فیلم فجر برای نمایش در سالن ویژه 
اصحاب رسانه، در برج میلاد تهران برگزار شد که خبر از عزم 
جدی تر از همیشه متولیان سازمان سینمایی در برگزاری احتمالا 

هرچه باشکوه تر جشنواره فیلم فجر می دهد!
آیین  فجر،  فیلم  جشنواره  گذشته  دوره های  سنت  طبق 
قرعه کشی ترتیب اکران ۱۶فیلم راه یافته به جدول اکران این دوره 
برای نمایش در سالن ویژه اصحاب رسانه، بعدازظهر پنجشنبه 
۹بهمن ماه در برج میلاد تهران برگزار شد. این مراسم که به دلیل 
رعایت پروتکل های بهداشتی با حضور حداقلی اصحاب رسانه 
برگزار شد، به صورت زنده از طریق بسترهای ارتباطی جشنواره 
در فضای مجازی نیز پخش شد. نمایندگان ۱۶فیلم نامزدشده 
در سی ونهمین جشنواره فیلم فجر که در جدول اکران این 
دوره قرار گرفته اند، در این مراسم حضور داشتند. این مراسم 
رأس ساعت۱۵:۲۰ با قرائت قرآن و پخش سرود ملی جمهوری 
اسلامی آغاز شد. اجرای این مراسم را محمدرضا مقدسیان 

برعهده داشت.

فجر39 رونق را به سینما برمی گرداند؟

محمدمهدی طباطبایی نژاد- دبیر سی ونهمین جشنواره فیلم 

فجر در آغاز این مراسم ضمن خیرمقدم به حاضران در مراسم 
گفت: خداقوت می گویم به همه عزیزانی که در سال سخت 
کرونا درگیر تولید در سینمای ایران بودند. به عوامل همه 
۵۷اثری که برای داوری به داوران جشنواره سپرده شدند 
خداقوت می گویم. همه فیلم ها شایسته داوری بودند و 
این ۱۶اثر حاصل نگاه دوستانی است که این آثار را شایسته 
نامزدی سیمرغ تشخیص دادند. وی ادامه داد: تا به اینجا 
همه چیز به خوبی پیش رفت و از خدای متعال می خواهیم 
ادامه مسیر هم به بهترین شکل پیش برود. امید داریم 
سال پیش رو برای همه مردم ما سال آرام و ایمنی باشد و 
سینمای ایران هم به رونق گذشته بازگردد. امیدوارم جشنواره 

فجر امسال شروع این رونق مجدد باشد.

قرعه کشی اکران فیلم ها در سالن رسانه ها

کارگردانی  به  آبادان«  روزگاری  »روزی  سینمایی  فیلم 
حمیدرضا آذرنگ اولین فیلم جدول بود که در سئانس دوم 

روزپنجشنبه ۱۶بهمن قرار گرفت. 
فیلم سینمایی »گیجگاه« به کارگردانی عادل تبریزی هم در 

سئانس دوم روزشنبه ۱۸بهمن قرار گرفت.
قرعه اکران فیلم سینمایی »مامان« به کارگردانی آرش انیسی 

هم به سئانس اول روزجمعه ۱۷بهمن افتاد.
کارگردانی محمدحسین  به  فیلم سینمایی »شیشلیک« 
مهدویان هم طبق قرعه در سئانس دوم روزدوشنبه ۱۳بهمن 

اکران می شود.
فیلم سینمایی »تک تیرانداز« به کارگردانی علی غفاری هم 
در سئانس دوم روزسه شنبه ۱۴بهمن در سال اصحاب رسانه 

روی پرده خواهد رفت.
فیلم سینمایی »خط فرضی« به کارگردانی فرنوش صمدی 

هم سئانس اول روزشنبه ۱۸بهمن را به نام خود ثبت کرد.
فیلم سینمایی »ستاره بازی« به کارگردانی هاتف علیمردانی 

اکران قرار  با سئانس اول روزدوشنبه ۱۳بهمن در جدول 
گرفت.

فیلم سینمایی »رمانتیسم عماد و طوبی« به کارگردانی کاوه 
صباغ زاده هم سئانس اول روز نخست جشنواره ۱۲بهمن ماه 

را از آن خود کرد.
مهدی صباغ زاده تهیه کننده باسابقه سینما حین قرعه کشی 
علی  برای  طوبی«  و  عماد  »رمانتیسم  فیلم  اکران  برای 
انصاریان بازیگر این فیلم که در گیر عوارض کرونا است، 
آرزوی سلامتی کرد. فیلم سینمایی »ابلق« به کارگردانی 
نرگس آبیار فیلم بعدی بود که قرعه زمان اکرانش برای 
سئانس اول روزسه شنبه ۱۴بهمن ماه درآمد. فیلم سینمایی 
اول  سئانس  در  امیری  ارسلان  کارگردانی  به  »زالاوا« 

روزچهارشنبه ۱۵بهمن در سالن رسانه ها روی پرده می رود.
فیلم سینمایی »منصور« به کارگردانی سیاوش سرمدی هم 
طبق قرعه در سئانس دوم روزجمعه ۱۷بهمن اکران می شود.

فیلم سینمایی »روشن« به کارگردانی روح الله حجازی هم در 
سئانس اول روزپنجشنبه ۱۶بهمن اکران می شود.

فیلم سینمایی »تی تی« به کارگردانی آیدا پناهنده در سئانس 
دوم روزیکشنبه ۱۹بهمن اکران می شود.

فیلم سینمایی »بی همه چیز« به کارگردانی محسن قرایی 
هم براساس قرعه در سئانس دوم روز یکشنبه ۱۲بهمن روی 
پرده می رود. قرعه فیلم سینمایی »مصلحت« به کارگردانی 
حسین دارابی هم برای اکران در سئانس دوم روز چهارشنبه 
۱۵بهمن درآمد. فیلم سینمایی »یدو« به کارگردانی مهدی 
جعفری هم در سئانس اول روزیکشنبه ۱۹بهمن روی پرده 
خواهد رفت. براساس جدول رسمی منتشرشده در این آیین، 
چهار سئانس دو روز پایانی جشنواره ۲۰ و ۲۱ بهمن ماه به 
بازپخش فیلم های منتخب اختصاص خواهد داشت. آیین 
قرعه کشی جدول نمایش فیلم های جشنواره سی ونهم در 

سینمای رسانه ها در ساعت۱۶ به پایان رسید.

قرعه کشی اکران فیلم ها در سالن رسانه ها انجام گرفت؛

آیا »فجر۳۹« باعث رونق مجدد سینمای ایران خواهد شد؟

فجر۳۹ جهانسینما

تولید سریال ضدایرانی »تهران« برای فصل دوم 
تمدید شد

ورایتی خبر داد که سریال جاسوسی »تهران« 
رژیم  تهیه کنندگی  به  زوندر  موشه  ساخته 
صهیونیستی، ادامه خواهد داشت و با ساخت 

فصل دوم از اپل تی وی پلاس پخش می شود.

منتخب  فیلم   ۷ از  یکی  مجیدی  »خورشید« 
جشنواره فیلم میامی 

جشنواره فیلم میامی ۲۰۲۱ با معرفی فیلم های 
بین المللی حاضر در این دوره از فیلم »خورشید« 
از هفت فیلم  مجید مجیدی به عنوان یکی 

منتخب این دوره نام برد.

»مصلحت نظام« تغییر نام داد
در آستانه سی و نهمین جشنواره فیلم فجر، از 
نشان فیلم سینمایی »مصلحت« که پیش از 
این با نام »مصلحت نظام« معرفی شده بود، 

رونمایی شد.

»جنایت بی دقت« مهمان سه موزه آمریکایی 
می شود

فیلم سینمایی »جنایت بی دقت« ساخته شهرام 
مکاری در سه موزه آمریکا نمایش داده می شود.

»بازی تاج و تخت« انیمیشن می شود
شبکه »HBO« هفته گذشته خبر داد قصد دارد 
بر  پیش درآمدی  عنوان  به  جدید  سریال  یک 
وقایع سریال »بازی تاج و تخت« بر اساس رمان 
کوتاه »داستان دانک و تخم جانور« تولید کند 
که روایتگر اتفاقات ۹۰ سال پیش از »بازی تاج و 

تخت« خواهد بود.

وحید تیموری

  خبرنگار 
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »کریم صمدی صیاد«
 - پیشکسوت فقید بوکس - را گرامی می دارد

ورزشی

سرانجام بزرگ بانوی ژیمناستیک استان اصفهان با کوله باری 
از تجربه و دانش لب به سخن گشود!

فرح فخریان روغنی- فوق لیسانس مدیریت تحول، مربی تیم 
ملی ژیمناستیک دختران در سال۸۰ ، پیشکسوت و سرپرست 
هیئت ژیمناستیک استان درسال۸۳، پس از گذشت بیش از 
یک دهه به درخواست خبرنگار روزنامه دنیای هوادار، دیوان 
نیوز و رستاخیز نیوز، احترام گذاشت و سکوت خود را شکست 

و لب به سخن گشود.
بزرگ بانوی ژیمناستیک استان اصفهان که در طول چهاردهه 
در پست های گوناگون مدیریتی، داوری،  مربیگری و مدرس 
رسمی فدراسیون ژیمناستیک ایران منشأ خدمات ارزشمندی 
بوده و اشراف کامل بر ژیمناستیک استان اصفهان دارد، در 
رابطه با شرایطی که برهیأت ژیمناستیک استان اصفهان 
می گذرد، اظهار کرد: شاید خیلی جسورانه باشد که مستقیماً 
در چشم کسی نگاه کنی و صریح وبدون هیچ ابهامی نقش او 
را در به وجود آوردن وضعیت موجود بیان کنیم! اما من این 
کار را کردم، اولین بارنبود، این اواخر به کرات طرف مشورت و 
مذاکره اقشارمختلفی قرار می گیرم که تحت عناوین متنوع با 

ژیمناستیک ارتباط پیدا می کنند.
البته برای تصویرسازی دقیق تر باید دامنۀ این افراد را به 
استان اصفهان محدود کنم. خیلی ها هم دوره با خود من 
بوده اند، تعدادی از میان ژیمناست هائی هستند که افتخار 
مربیگری شان را داشته ام. کسانی هم هستند که در دوره هایی 

درهیئت  دیگری  نقش های  یا  وریاست  سرپرستی  برای 
منصوب شده وبه تدریج با ادبیات ژیمناستیک آشنا شده اند.

برخی خبرنگاران و اصحاب رسانه که سابقه آشنایی و احترامی 
نسبت به هم داشته ایم هم در این لیست  هستند.

علاوه بر آن کسانی که در ادواری سابقه نگهداری از فضا 
و تجهیزات خانه ژیمناستیک )زنده یاد بهمن افشارزاده( را 
برعهده داشته اند نیز از سر دلسوزی کامنت هایی زیر نظر 

دیگران می گذارند یا راوی نظرات افرادی می شوند.
و  دوستداران  مشتاقان،  از  موج  این  آوردن  روی  خلاصه 
دست اندرکاران ژیمناستیک استان اصفهان بعد از بیش از یک 
دهه فاصله گرفتن از آن، کنجکاوی ام را برانگیخت و بر آن 

شدم تا خاستگاه این استقبال را پیدا کنم.
واقعیت این است: تجربۀ میدانی و مسابقه ای ژیمناستیک 
چنان دامنگیر است که هرکس آمیختۀ آن شده باشد به ندرت 
توانسته است آثارش را از ذهن و جان خود پاک کند و تا 
مادامی که نفس می کشد گوشش به کمترین اخبار از این 
رشته تیز می شود و نسبت به آن خبر واکنش نشان می دهد.

با  مختلف  موقعیت های  و  جنس  و  سن  از  افراد  وقتی 
احساس مسئولیت مراجعه می کنند و مشکلات و ابتلائات 
ژیمناستیک استان را با ارجاع به تجربیات و شواهد خود را 
بامن در میان می گذارند، مهر تأییدی بر ادراکم از ماندگاری 
وته نشین شدن تجربه و خاطرۀ ژیمناستیک است و نشان از 
آن دارد که این حافظه همچون مهر مادری در اعماق ذهن 

آنها رسوب کرده است.
ژیمناستیک در روایت های هرکدام همچون فیلی در تاریکی 
از زوایای مختلف تحت معاینه قرار گرفته و بی آنکه قصد و 
غرضی در کار باشد به موجود ناقص الخلقه ای تقلیل یافته 

است.
هر قوم و دسته خود را ناجی اول و آخر تلقی می کند و 
نقشی برای تحول متکی به همه منابع و سرمایه های دور 
و نزدیک این رشته که شوربختانه زیاد هم نیستند، در نظر 

ندارد پارادایم همه، حذفی است، این با آن بدون هیچ توجهی 
به انتخاب های بهتر. به طور مکرر برای برقراری حکمیت به 
شعبه و شاخه ای از  دستگاه  نظارت بر فعالیت ها، فرایند ها 
و کارکرد ورزش روی آورده اند و در تبیین صفر تا صد آنچه 
بر ژیمناستیک استان می گذرد با این حقیقت تلخ رو به رو 
می شوند که جز زحمتکشان و کارشناسان واقعی این رشته 
عمق فاجعه ای که نهادهای ورزش، خاصه ژیمناستیک را به 

افول می برد برکسی روشن نیست.
از روندهای مؤثر و معتبر در راهبری یک پدیده اجتماعی 
صرفنظر از ماهیت و نوع فعالیت آن پدیده طراحی و استقرار 
شبکه ها و نهاد هائی برای فعالیت هم افزا و دارای ظرفیت 

گزارش گیری و ارزیابی است.
ناگفته پیداست که جایگذاری ونقش پذیری افراد درنهاد 
مذکور و شبکۀ ارتباطی آن، مستلزم تعیین و الویت دادن به 
شرایط و پیش نیازهایی است که ضامن حفاظت از اصالت 

و هویت آن باشد.
نهادهای  راهبری  ملزومات  و  مقدمات  گرفتن  نادیده 
آقای  و  ورزشی  وفنی  فعالیت های تخصصی  خودجوش 
جادادن افراد بدون الزام به رعایت این شرایط و مقدمات با 
توجیهات بی رمق و کم رونق، سرنوشتی جز آنچه بر ورزش می 

رود رقم نخواهد زد.
انبوهی از فعالیت های ارزشمند اما پراکنده که در جبهه ها 
و جناح های مختلف به یمن تلاش خستگی ناپذیر مربیان 
و ژیمناست ها ظهور پیدا می کند و استمرار وضعیت اخیر، 
را  اصفهان   استان  ژیمناستیک  همیشگی  حسرت  این 
یادآور می شود که در صورت موجودیت راهبری و سکانداری 
اثربخش، ژیمناستیک استان مستعد توسعه و تعالی چشم 

گیری است.
آنچه نشتری بر زخم های مزمن ژیمناستیک این استان زده 

است، در پیش بودن مجمع انتخاباتی هیئت است.
به درازا کشیدن بلاتکلیفی حاکم بر هیئت و ژیمناستیک پس 

از برکناری منصوبان قبلی، فضای مساعدی برای حاشیه سازی 
و ابهام آلودکردن سنجه های تشخیصی به وجود آورده است.

گزاف نیست اگر خیل داوطلبان ریاست هیئت ژیمناستیک 
استان اصفهان را افرادی با حسن نیت و اراده ای مصمم برای 
اصلاح وضع موجود قلمداد کنیم، اما در این رویکرد جای یک 
اصل اساسی و تعیین کننده خالی می ماند وآن این است که 

برای بهبود تنها داشتن آرزو کافی نیست.
اکثر داوطلبان جای  انتخاباتی  در پیش بینی و وعده های 
خالی رویکرد سیستمی، آسیب شناسی و تحلیل واقع بینانۀ 
ضعف و قوت، تهدید و فرصت و ارائه یک برنامه عملیاتی 
متکی به فرآیندهای ارزش افزا به چشم می خورد و یاد آوری 
و استناد به رفتارهایی که وضعیت موجود را رقم زده اند، دل 
شیر می خواهد، اما در یک اقدام انتحاری چشم در چشم و 
در اوج همدلی ناگزیر از انگشت گذاشتن روی اقداماتی شدم 
که منجر به انزوای ذخائر ارزشمند ژیمناستیک و سوءتدبیر در 

هدایت این رشته استراتژیک در استان شده است!

دیالوگ

بزرگ بانوی ژیمناستیک اصفهان  لب به سخن گشود؛

ژیمناستیک در زاویه ای تنگ!

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

برترین های لیگ والیبال 
زنان چه کسانی هستند؟

»چهارمحال و بختیاری« 
قهرمان دو صحرانوردی

10 بازیکن گران قیمت لیگ 
والیبال ایتالیا چه کسانی هستند؟

عبادی پور و یارانش در 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان

لیگ برتر والیبال زنان پنجشنبه، ۹ بهمن به پایان رسید و 
تیم سایپا تهران با پیروزی در تمام دیدارهای خود به عنوان 
قهرمانی دست پیدا کرد. تیم ذوب  آهن اصفهان و پیکان 
تهران نیز به ترتیب در جایگاه های دوم و سوم قرار گرفتند.

در پایان این مسابقات برترین های والیبال زنان در پست های 
مختلف معرفی شدند که بازیکنان سایپا در چهار پست و 
ذوب  آهن و پیکان نیز هر کدام در دو پست جزو برترین ها 

بودند.
- ارزشمندترین بازیکن: مونا آشفته از سایپا

از  از سایپا و زهرا شیری  - بهترین مدافع: پوران زارع 
ذوب  آهن

- بهترین دریافت کننده قدرتی: مهسا صابری از سایپا و 
فهیمه زارعی از ذوب  آهن 

- بهترین قطر پاسور: الهه پورصالح از پیکان
- بهترین لیبرو: زهرا بخشی از پیکان 

- بهترین پاسور: شبنم علیخانی از سایپا

رقابت دو صحرانوردی قهرمانی کشور در رده سنی نوجوانان 
با معرفی تیم ها و نفرات برتر به پایان رسید.

مسابقه دو صحرانوردی پسران قهرمانی کشور)یادواره ۶۳۰۰ 
شهید لرستانی ( در رده سنی نوجوانان از صبح روز گذشته در 
روستای ده پیر خرم آباد آغاز شد و با قهرمانی تیم چهارمحال  
و بختیاری در بخش تیمی و محمد عباس رضایی از همین 

استان در بخش انفرادی به پایان رسید.
در این رقابت ۵۰ دونده از استان های مختلف در مسیر 
۶ کیلومتری با یکدیگر به رقابت پرداختند که در بخش 
انفرادی؛ محمد عباس رضایی از چهارمحال  و بختیاری، 
سمیر اقبالی از تهران و پوریا اسحاقی از همدان به ترتیب 

اول تا سوم شدند.
در بخش تیمی نیز؛ چهارمحال و بختیاری بر سکوی نخست 

ایستاد، خراسان رضوی و همدان نیز دوم و سوم شدند.

در لیست ۱۰ بازیکن گران قیمت لیگ والیبال ایتالیا )سری آ( 
ستاره کوبایی الاصل تیم ملی لهستان در صدر قرار دارد. از 
نکات جالب آنکه گئورگ گروزر، ستاره آلمانی تیم پیاچنزا و 
هم تیمی سید محمدموسوی بالاتر از بازیکنان نام آشنایی 

مانند نیمر عبدالعزیز، آتاناسویچ و خوانتورنا ایستاده است.
١. ویلفردو لئون، تیم پروجا، ۹۰۰ هزار یورو

2. گئورگ گروزر، تیم پیاچنزا، ۵۰۰ هزار یورو
الکیاندر   / یورو  هزار  پیاچنزا، ۴۵۰  تیم  راسل،  آرون   .3
آتانوسویچ، تیم پروجا، ۴۵۰ هزار یورو / ریکاردو لوکارلی، 

تیم ترنتینو، ۴۵۰ هزار یورو
6. نیمر عبدالعزیز، تیم ترنتینو، ۴۰۰ هزار یورو / یواندی لئال، 

تیم لوبه، ۴۰۰ هزار یورو
8. عثمانی خوانتورنا، تیم لوبه، ۳۵۰ هزار یورو/  سیمونه 

جیانلی، تیم ترنتینو، ۳۵۰ هزار یورو
١0. ماتی کازیسکی، تیم ورونا، ۳۰۰ هزار یورو

تیم اسکرا بلخاتوف که میلاد عبادی پور را در اختیار دارد، با 
غلبه بر فنرباغچه، به مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان 

اروپا راه یافت.
آخرین روز دور برگشت لیگ والیبال قهرمانان اروپا پنج شنبه 
شب پیگیری شد. تیم اسکرا بلخاتوف در سومین مسابقه 
خود در دور برگشت، به مصاف فنرباغچه رفت و با شکست 
سه بر یک این تیم، به عنوان تیم دوم گروه A به مرحله 

بعدی صعود کرد.
یاران عبادی پور در مجموع با ۱۳ امتیاز به همراه زاکسا راهی 
مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان اروپا شدند. میلاد 
عبادی پور نیز عملکرد درخشانی داشت و ۱۴ پوئن کسب 
کرد که حاصل ١١ حمله، 2 سرویس و یک دفاع بود. در دیگر 
دیدار این گروه نیز دیشب زاکسای صدرنشین با نتیجه سه 

بر یک لیندمانز را شکست داد و ۱۷ امتیازی شد.

گوشهوکنار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمدرضا نوایی« ورزشی
- پیشکسوت فقید کشتی - را گرامی می دارد

»محمود احمدی نژاد« در ادامه روند تحرکات مشکوک و 
عجیب و غریب ظاهرا انتخاباتی اش که از مدت ها پیش 
استارت خورده و در آخرین فقره، طی مصاحبه ای با »فاکس 
نیوز« - ارگان رسمی رسانه ای و تصویری حامی سیاست 
های جمهوری خواهان آمریکا - اعلام داشته نامه ای به جو 
بایدن نوشته و در آن »شرایط جهان را شرح داده و از ایشان 
خواسته که قاطع بایستند و سیاست ها را به خاطر صلح و 

عدالت تغییر دهند«.
شخصا بعد از اینکه محمود احمدی نژاد برای قصاب یمن - 
بن سلمان قاتل - نامه نوشت و او را که دشمنی اش با ایران 
و ایرانی و محور مقاومت با تک تک سلول هایش پیوند 
خورده و قرار است رئیس قبیله آدم خواران سعودی شود، 
»عالیجناب« خطاب کرد و از وی درباره پایان دادن به جنگ 
یمن استمداد طلبید، احساس کردم دیگر به قله وقاحت 
رسیده و بعد از آن دیگر از رفتارهای جنون آمیز و فتنه 
خیز ایشان شوکه نمی شوم. اما نامه نگاری به جو بایدن، 
رئیس جمهور آمریکا و اینکه از این فرد در آن نامه  بخواهد 
که »قاطع بایستند و سیاست ها را به خاطر صلح و عدالت 
تغییر دهند« یکبار دیگر ظرفیت های عظیم »محمود« برای 

شگفتانه های فتنه انگیز را به صورتم کوبید . 
فارغ از اینکه صلح و عدالت خواهی از قاتلان سعودی و 

آنوفل  از پشه  اربابان آمریکایی شان مانند این است که 
بخواهید در درمان مالاریا شما را قاطعانه یاری دهند! نفس 
این رفتار که مقام عالی رتبه سیاسی ولو سابق، از ایران 
مقاوم و رهبر جبهه مقاومت و آن هم کسی که در کسوت 
ریاست جمهوری و در زمان تصدی امور، به استکبارستیزی 
و ظلم ستیزی اش مشهور بوده، به شدت مخدوش کننده 
چهره ایران و مسئولان آن است و این شائبه را در جهان 
اسلام و حتی دنیا ایجاد می کند که نکند مابقی مسئولان 
نظام هم مانند »محمود« تمام این اطوارها را صرفا برای 
قدرت طلبی ها خویش کامانه شان بوده که ریاکارانه پیش 
می برند و در وقتی که نیازشان تغییر کند، فارغ از تمام 
شعارهای حماسی شان حتی حاضرند دست در دست قاتلان 
مردم منطقه قرار دهند و آن ها را »عالیجناب« خطاب کنند 
و طلب قاطعیت برای صلح و عدالت از آن ها کنند؟ آیا 
این به جز پرتاب کردن آب دهان به چهره انقلابی ایران 
و ایرانی نیست که دهه هاست بر اصولی خدشه ناپذیر در 
باب استکبارستیزی ایستاده و مقاومتی سخت را در برابر 
محور عبری عربی غربی، به نمایش گذاشته و در این راه 
هزینه های بسیار را متقبل شده است؟ اصلا مگر بایدن 
اتفاقا  که  )اوباما(   اش  قبلی  دموکرات  سلف  چون  که 
زیرساخت بدترین تحریم ها را بر ایران، همان او بود که 
گذاشت و رقیب جمهوری خواهش - ترامپ - که سیاست 
فشار حداکثری اش را بر همان زیرساخت بنا کرد، هدف 
و سیاستی جز تسلیم ایران در مقابل زیاده خواهی های 
اینطور ذوق مرگ شده  آمریکا می تواند داشته باشد که 
برایش نامه پرانی کنی و طلب قاطعیت و عدالت و صلح 
می کنی؟ اصلا شما چه کاره این ملک و ملتی و سخنگوی 
کدام جریان مشروع و ریشه دار و ساختارمندی که چنین 
وقیحانه آبروی نظام را به ثمن بخس به حراج برای اهداف 

شخصی ات گذاشته ای؟ 
اینکه بخواهی برای ایجاد شو و شعف در بدنه توده ای 
هوادارانت به این سو و آن سوی کشور بروی و در مصاحبه 
های که رفقای داخلی ات برایت ترتیب می دهند به این 
های  وعده  و  بکنی  انتقادی  کشور  مسئول  آن  و  دولت 
بادکنکی بدهی یک چیز است و اینکه خلاف اصول کلی 
نظام بخواهی با این دست کردار و ادا و اطوارهای جلف 
و زشت؛ برای سیاست خارجی حاکمیت خط و ربط تعین 
به  از مرزها  بیرون  در  را  نظام  کنی و پرستیژ و حیثیت 

بازیچه خودت تبدیل کنی یک چیز دیگر. قطعا با این فقره 
جدید نشان دادی کاملا استعداد و پتانسیل اینکه قله های 
بعدی وقاحت را هم می توانی فتح کنی داری و حتما 
مسئولان نظام و مردم باید شما را در رصد مداوم قرار دهند 
تا قله های فتنه انگیز بزرگتر از دسترس شما دور بماند 
در غیر این صورت از چون شمایی به خصوص در فصل 
انتخابات نباید انتظار نجابت داشت آن هم حالا که این 
همه سیگنال مثبت برای دشمنان شناسنامه دار دولت ملت 

ایرانی فرستادی...

قله های فتح نشده برای وقاحت و فتنه؛ 

»محمود« برای دشمن شناسنامه دار ملت ایران سیگنال مثبت فرستاد!

داستانجلد

۱ دقیقه سکوت برای مهرداد میناوند
هفته سوم لیگ برتر فوتسال زنان دیروز با برگزاری ۶ دیدار به پایان رسید. 

طی این مسابقات بازیکنان سایپا تهران به احترام مهرداد میناوند 
با بازوبند مشکی وارد زمین شدند و پیش از دیدار هیئت فوتبال 

خراسان رضوی و مس رفسنجان نیز تیم ها یک دقیقه سکوت 
کردند.

لیگ برتر والیبال بانوان با قهرمانی سایپا به پایان رسید 
مسابقات لیگ برتر والیبال بانوان با قهرمانی سایپا و نایب قهرمانی ذوب آهن 

اصفهان به پایان رسید.سایپا با پیروزی در همه مسابقات و کسب 
١8امتیاز قهرمان شد.ذوب آهن اصفهان با کسب ١2امتیاز عنوان نایب 

قهرمانی را به دست آورد. پیکان با کسب 6امتیاز درجایگاه سوم قرار 
گرفت و شهرداری قزوین بدون امتیاز در رده چهارم ایستاد.

بم صدرنشین شد
هفته نهم لیگ برتر فوتبال زنان دیروز با انجام ۵ دیدار در قالب دو 

گروه به پایان رسید. براساس این گزارش هفته نهم لیگ برتر 
فوتبال زنان با صدرنشینی شهرداری بم در گروه اول و صعود 

شهرداری سیرجان و وچان کردستان به مرحله نهایی مسابقات 
به پایان رسید.

مربی پروازی برای شخصیت تیم ملی والیبال خوب نیست
سرمربی تیم والیبال شهرداری گنبد می گوید که سرمربی پروازی برای شخصیت 

تیم ملی والیبال ایران خوب نیست.عظیم جزیده افزود: بایدبگویم که سطح 
لیگ والیبال امسال بسیارخوب شده چرا که تمام بازیکنان بین تیم ها 

پخش شده و حتی با اینکه تعدادی از بازیکنان لژیونر از لیگ ایران جدا 
شده اند، بازهم لیگ والیبال سطح بالایی دارد.

واترپلوی ایران المپیک را از دست داد
تیم ملی واترپلوی ایران حضور در رقابت های المپیک را از دست داد. 

درمیاناسامی تیم های حاضر در این مسابقات، خبری از ایران 
نیست. در این مدت مسئولان فدراسیون ایران بسیار تلاش کردند 

تا مسئولان کنفدراسیون آسیا و فدراسیون جهانی را قانع کنند 
تا حداقل یک مسابقه انتخابی برگزار شود، اما این اتفاق رخ نداد.

کسی در تیم ملی کشتی آزاد پاسخگو نیست
در حالی که سوال های زیادی درباره برنامه ها و اهداف تیم ملی کشتی 

آزاد در دو تورنمنت ایتالیا و اوکراین وجود دارد، محسن کاوه- مدیر 
تیم های ملی کشتی آزاد و غلامرضا محمدی- سرمربی تیم ملی 

کشتی آزاد، هیچ توضیحی درباره تصمیماتشان نمی دهند و 
پاسخگوی رسانه ها نیستند.

تعویق دوباره در اعلام نتیجه پرونده جودوی ایران
در حالی که قرار بود رای دادگاه حکمیت ورزش درخصوص رسیدگی به 

پرونده جودو ایران ۲۹ ژانویه )۱۰بهمن( اعلام گردد، زمان اعلام رأی تا 
۲۶ فوریه به تعویق افتاد. میراسماعیلی درخصوص دلیل به تعویق 

افتادن رای گفت: دلیلی که به ما اعلام کردند، این است که داوران 
نیاز به بررسی بیشتر پرونده دارند.

تعداد کشتی گیران به ۸۰۰ هزار نفر افزایش می یابد
رئیس فدراسیون کشتی گفت: طبق »سند توسعه کشتی« تعداد کشتی گیران 

کشور تا هشت سال آینده به ۸۰۰هزارنفر افزایش می یابد.علیرضا دبیر با 
اشاره به اینکه هم اکنون حدود ۴۰هزارنفر ورزشکار در رشته ورزشی 

کشتی در کشور فعالیت می کنند، بیان کرد: بر اساس این طرح در سال 
۲۰۲۸ جمعیت کشتی گیران کشور به ۸۰۰هزارنفر افزایش خواهد یافت.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

رضا تواضعی
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